
Protokół Nr 19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego 

w dniu 14.06.2017r. 

 

Posiedzenie odbyło się w biurze Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 12:00 – 12:40. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczył Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek 

Masztakowski. 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. Jacek Kabattek powitał wszystkich zebranych 

przypominając jednocześnie porządek obrad spotkania, który obejmował: 

 

 

1. Ustalenie terminu i zakresu kontroli przewidzianej w planie pracy Komisji 

2. Wybór Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej 

3. Sprawy różne.  

 

 

Kontrola funkcjonowania świetlicy i sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Sypniewie 

zaplanowana została na dzień 30 czerwca 2017r. Rozpoczęcie Kontroli – godzina 13:00 . 

Miejsce: Zespół Szkół w Sypniewie. 

 

Skład Zespołu Kontrolnego: 

 

1. Jacek Kabattek – Przewodniczący Zespołu 

2. Beata Kopta – Członek Zespołu 

3. Jan Antczak - Członek Zespołu 
 

 

W sprawach różnych radny Wojciech Janicki pytał o stan obiektów na plaży miejskiej 

przed sezonem turystycznym. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że prace przygotowujące obiekt do sezonu są w trakcie. 

Miedzy innymi zmieniono nieco usytuowanie przejazdu ścieżki rowerowej, tak, by nie biegła 

ona bezpośrednio przez strefę w której przebywają plażowicze, a poza tj. przejazd biegł 

będzie laskiem z wyjazdem przy boisku do siatkówki. 

Radny Jan Antczak chciał wiedzieć, kiedy zostanie zrobiona droga na plażę. 

Zastępca Burmistrza podał, że prace ziemne są już wykonane i obecnie rozpoczęto 

wkopywanie krawężników. Zadanie zostanie wykonane do końca czerwca, ewentualnie mogą 

przeciągnąć się jeszcze na pierwszy tydzień lipca z uwagi na trudności techniczne, jakie 

wystąpiły podczas I etapu prac. 



Radna Beata Kopta zgłosiła problemy, jakie występują z odbiorem ścieków w miejscowości 

Witunia. Nowo wybudowana kanalizacja sanitarna jest prawdopodobnie wadliwie wykonana  

i z tego wynikają spore uciążliwości dla mieszkańców. 

Zastępca Burmistrza odnotował uwagę. 

. 

Na tym spotkanie zakończono. 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej 

 

/-/ Jacek Kabattek 

 


